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OR.Oz.0022.37.2020 

 

PROTOKÓŁ NR  112/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 29 lipca 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych na zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – 

Dąbrówka na odcinku od km 1+950 do km 3+960” w wysokości 9.495 zł, ponieważ cena 

najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć  

na sfinansowanie zamówienia – zajęcie stanowiska. 

5.2. a) Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi powiatowej nr 2603C 

Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III od km 12+471  

do km 13+350” – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi powiatowej nr 2528C 

Żyrosławice – Przybranowo wraz z przebudową mostu o dł.2,80 km od km 5+950  

do km 8+750 – etap IV odcinek od km 7+846 do km 8+620” – zajęcie stanowiska. 

5.3. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2020 r. oraz informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia informacji z wykonania 

planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie rezygnacji dwóch radców prawnych z świadczenia 

nieodpłatnej pomocy prawnej i zawarcia nowej umowy z adwokatem uzgodnionym  

z  Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu  – projekt umowy na świadczenie 

nieodpłatnej pomocy prawnej i porad obywatelskich w ramach „Punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego” w 2020 roku. 

5.5.Informacja o wyniku odbytego w dniu 23 lipca 2020 r. przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż działki położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego oznaczonej nr 14/28 mapa 18 o powierzchni 0,3000 ha wraz z udziałem  

w drodze wewnętrznej oznaczonej nr 14/25 mapa 18. 
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5.6. Pismo Aleksandrowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

działającego w imieniu „Wspólnoty Mieszkaniowej Wyspiańskiego 7” dotyczące 

ponownego rozpatrzenia sprzedaży działki nr 14/37 mapa 18 w celu polepszenia 

zagospodarowania nieruchomości przyległej tj. działki nr 14/3 mapa 18, stanowiącej 

własność Wspólnoty – zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.8. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego na „Ubezpieczenie majątku i innych interesów 

Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”, ustalona wartość 

zamówienia, projekt uchwały w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego i powołania komisji przetargowej, 

projekt specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy  

z wykonawcą – zajęcie stanowiska.  

5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie udziału 

reprezentacji Powiatu Aleksandrowskiego w Dożynkach Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego i Diecezji Pelplińskiej w dniu 30 sierpnia 2020 r.  – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie ze środków 

PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego w ramach Programu wyrównywania 

różnic między regionami III” projektu w obszarze B dot. projektu pn. „Podnośnik 

platformowy w budynku użyteczności publicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 9:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje 

członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 111/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 23 lipca 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 111/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 23 lipca 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.3. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia informacji z wykonania 

planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku., 

dotychczasowy punkt 5.3. stanie się punktem 5.3.a), 

5.10. Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie ze środków 

PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego w ramach Programu wyrównywania 

różnic między regionami III” projektu w obszarze B dot. projektu pn. „Podnośnik 

platformowy w budynku użyteczności publicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są inne wnioski o zmianę porządku.  

 

Pan Adam Potaczek – proponuję wprowadzić punkt dotyczący rozpatrzenia wniosku Prezesa 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. o udzielenie poręczenia 

kredytu obrotowego dla szpitala na dzisiejsze posiedzenie, ponieważ pani Starosty nie będzie 

w przyszłym tygodniu, a chciałbym, żeby Zarząd Powiatu rozpatrzył ten wniosek w pełnym 

składzie. Chciałem wywołać dyskusję w tej sprawie. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy temat jest już przygotowany? 

 

Pan Adam Potaczek – pani Skarbnik zapoznała się ze sprawą. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – pani Skarbnik czy dotarły już do pani uzupełniające materiały. 
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Pani Dorota Sobierajska – pan Prezes przedłożył umowę o kredyt obrotowy w rachunku 

bieżącym i ostatni aneks do tej umowy. 

Nie widzę możliwości udzielenia tego poręczenia ze względu na możliwości finansowe 

powiatu. 

 

Pan Adam Potaczek – możemy temat ten rozpatrzeć na kolejnym Zarządzie w tym tygodniu 

np. w piątek. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – dobrze, Zarząd Powiatu zwołam na piątek na godzinę 13:00. 

Proszę, żeby ten temat przygotowany był wszechstronne zarówno przez panią Skarbnik jak  

i Wydział Polityki Społecznej i Promocji Powiatu.  

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybył Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim pan Marcin Strych. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych na zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – 

Dąbrówka na odcinku od km 1+950 do km 3+960” w wysokości 9.495 zł, ponieważ 

cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza 

przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie dodatkowych środków 

finansowych na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 1+950 do km 3+960”  

w wysokości 9.495 zł, ponieważ cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą 

zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 

 

Pan Marcin Strych – oferta z najniższą ceną wynosi 69.495 zł. Oferta spełnia wszystkie 

warunki. Na to zadanie zabezpieczona jest w budżecie kwota 60.000 zł. Wnoszę  

o zwiększenie środków na to zadanie o kwotę 9.495 zł ponieważ cena najkorzystniejszej 

oferty przewyższa kwotę zabezpieczoną w budżecie. 

 

Pan Adam Potaczek – w przypadku postępowania na opracowanie dokumentacji projektowej 

na ulicę Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim najkorzystniejsza oferta jest niższa od 

kwoty zabezpieczonej w budżecie na to zadanie.  
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Pani Dorota Sobierajska – Zarząd Powiatu musi podjąć decyzję czy przeznaczy dodatkowe 

środki na realizację przedmiotowego zadania, zwiększy o kwotę. 9.495 zł. W chwili obecnej 

w planie inwestycyjnym w Zarządzie Dróg Powiatowych jest pełne zabezpieczenie środków, 

ponieważ są środki na ulicę Narutowicza w wysokości 53.000 zł. Co prawda kwota 50.000 zł 

wskazana jest jako dotacja z Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski. Jeżeli jest taka wola 

Zarządu, żeby zwiększyć środki na to zadanie, żeby nie blokować inwestycji, wyrazić zgodę 

na przeznaczenie tych środków na ten cel, to nie będzie miał problemu pan Dyrektor mając 

zgodę Zarządu z zawarciem umowy z wykonawcą na tę dokumentację. Przesunięcia między 

zadaniami to kompetencje Zarządu Powiatu. Jest tu specyficzna sytuacja, że zabezpieczone 

środki są środkami z gminy. Przy następnej uchwale zmieniającej budżet trzeba urealnić plan 

i te pieniądze dołożyć. Niemniej na dzień dzisiejszy po stronie wydatkowej mamy 53.000 zł.   

 

Pani Lidia Zwierzchowska - czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę  

na zwiększenie środków finansowych na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku 

od km 1+950 do km 3+960” o kwotę 9.495 zł, ponieważ cena najkorzystniejszej oferty 

przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, 

po dokonaniu zmian w budżecie powiatu na 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim, wyraził zgodę na zwiększenie środków finansowych na zadanie pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 1+950 do km 3+960” o kwotę 9.495 zł, ponieważ 

cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć  

na sfinansowanie zamówienia, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu na 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 lipca 

2020 r. znak: DUDiM.003.11.2020 o zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych  

na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej  

nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 1+950 do km 3+960” w wysokości 

9.495 zł, ponieważ cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. a) Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi powiatowej nr 2603C 

Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III od km 12+471  

do km 13+350” – zajęcie stanowiska. 
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b) Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi powiatowej nr 2528C 

Żyrosławice – Przybranowo wraz z przebudową mostu o dł.2,80 km od km 5+950  

do km 8+750 – etap IV odcinek od km 7+846 do km 8+620” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. a) Wniosek Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

„Przebudowę drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 etap III od km 12+471 do km 13+350”. 

Wartość zamówienia brutto 1.546.685,37 zł. Termin wykonania do 31 maja 2021r. 

Proponowane kryteria wyboru oferty cena 60%, okres gwarancji i rękojmi na roboty 

budowlane 40%. Zadanie to będzie realizowane w ramach dofinansowania ze środków 

Funduszu Dróg Samorządowych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III  

od km 12+471 do km 13+350”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – 

Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III od km 12+471 do km 13+350”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. b) Wniosek Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

„Przebudowę drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo wraz z przebudową 

mostu o dł.2,80 km od km 5+950 do km 8+750 – etap IV odcinek od km 7+846 do km 

8+620”. 

Wartość zamówienia brutto 1.195.489,45 zł. Termin wykonania do 31 maja 2021r. 

Proponowane kryteria wyboru oferty cena 60%, okres gwarancji i rękojmi na roboty 

budowlane 40%. Zadanie to będzie również realizowane w ramach dofinansowania  

ze środków Funduszu Dróg Samorządowych. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi 
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powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo wraz z przebudową mostu o dł. 2,80 km  

od km 5+950 do km 8+750 – etap IV odcinek od km 7+846 do km 8+620”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na „Przebudowę drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – 

Przybranowo wraz z przebudową mostu o dł.2,80 km od km 5+950 do km 8+750 – etap IV 

odcinek od km 7+846 do km 8+620”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proszę pana Dyrektora o jak najszybszą informację o wynikach 

przetargów. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 lipca 2020 r. znak: Rz.272.5.3.2020 

wraz z wnioskami Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie przetargu nieograniczonego na: „Przebudowę drogi powiatowej nr 2603C 

Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III od km 12+471  

do km 13+350” oraz   „Przebudowę drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo 

wraz z przebudową mostu o dł. 2,80 km od km 5+950 do km 8+750 – etap IV odcinek od km 

7+846 do km 8+620”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Adam Potaczek – proszę pana Dyrektora ZDP o udzielenie informacji na temat postępu 

prac przy przebudowie drogi Straszewo – Koneck. 

 

Pan Marcin Strych – realizujemy drugi etap zadania przebudowa drogi powiatowej 

Straszewo – Koneck. Jest to niewielka inwestycja ok. 600 m. Mamy problemy z wykonawcą. 

Wartość kosztorysowa tej inwestycji to 910.000 zł, wartość po przetargu 526.739 zł. 

Zabezpieczyliśmy się bardzo długą gwarancją 7 letnią. Wykonawcą jest firma UNIDROMEX 

z Inowrocławia. Od początku ta współpraca nam się nie układała, był utrudniony kontakt  

z wykonawcą telefoniczny. Niemniej, prace ruszyły, choć w naszej ocenie były już spóźnione. 

Niestety przełożyło to się na opóźnienie inwestycji. Wykonawca powinien zgłosić nam 

gotowość odbioru robót z końcem czerwca, a mamy dzisiaj 29 lipca. Za każdy dzień zwłoki 

naliczane są kary umowne, o czym poinformowaliśmy wykonawcę, tj. 0,1% za każdy dzień. 

Daje to kwotę ok. 526 zł dziennie. Na dzień dzisiejszy to jest już kwota 15.275 zł, o którą 

pomniejszymy wynagrodzenie wykonawcy.  Nawet w dniu dzisiejszym próbowałem się 

skontaktować z właścicielem firmy, który pojawia się co jakiś czas na placu budowy. Siły, 

które są rzucone na tą budowę są w nasze ocenie niewystarczające. Niemniej nie ma podstaw 
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prawnych, żeby tę firmę wykluczyć z inwestycji, ponieważ codziennie prace się toczą, 

codziennie jest tam sprzęt. W naszej ocenie pracują w zbyt małych siłach i o tym 

informowaliśmy wykonawcę. Mamy protokół podpisany przez wykonawcę, jak i jego 

kierownika budowy, z którego wynika, że wzywamy do przyspieszenia tempa prac, 

zwiększenia nakładów sprzętowych i zasobu ludzkiego, który pracuje na budowie.  

Z wyjaśnień właściciela firmy wynika, że ma problemy materiałowe, ma dużo prowadzonych 

budów, ma tam problemy i dlatego nie był w stanie dotrzymać tego terminu. Jest świadomy 

tego, że naliczamy kary umowne od 1 lipca. Mam potwierdzenie odbioru pisma w którym 

informujemy, powołując się na zapisy umowy, że naliczamy kary umowne 0,1 % 

wynagrodzenia. Od tego właściciel firmy się nie odwołał, kontynuuje prace i twierdzi, że  

w pierwszej połowie sierpnia te prace będą zakończone. Dziś kontaktowaliśmy się  

z kierownikiem budowy, który poinformował, że w dniu dzisiejszym będzie kładziona 

nawierzchnia asfaltowa. Pozostały do zrobienia na dzień dzisiejszy: masa asfaltowa  

na ścieżce, masa na ciągu głównym, pobocza i prace porządkowe. W dniu dzisiejszym ma 

zakończyć się kopanie rowów. W dniu wczorajszym zostało wykopane ok. 80% rowów.  

Liczymy na to, że wykonawca dotrzyma słowa i w przeciągu tygodnia, do dwóch tygodni, 

zgłosi gotowość odbioru. Na budowie jesteśmy praktycznie codziennie. Wykonujemy 

dokumentację fotograficzną. Kontaktujemy się z inspektorem nadzoru, który jest dwa razy  

w tygodniu na placu budowy. Z dniem z którym upłynął termin oddania tego zadania 

naliczamy odsetki karne. Mamy dziennik budowy, w którym nie ma zapisów dotyczących np. 

zalania placu budowy, ani innych informacji, które świadczyłyby na rzecz wykonawcy  

i dawałyby podstawy do tego, żeby wykonawca mógł się odwołać od decyzji o naliczonych 

karach.  

 

Pani Dorota Sobierajska – pan Dyrektor powiedział, że wykonawca będzie miał potrąconą 

karę z wynagrodzenia. Czy taki jest zapis w umowie? 

 

Pan Marcin Strych – tak, pomniejszane jest o 0,1% za każdy dzień zwłoki.  

 

Pani Dorota Sobierajska – pytam dlatego, że będziemy musieli się z tych pieniędzy 

rozliczyć z Funduszem Dróg Samorządowych. Czy nie będzie problemów później  

z wykazaniem całości wynagrodzenia, które nam finansuje te 50% i połowę kary trzeba 

będzie odprowadzić, tak jest w przypadku umowy na dofinansowanie inwestycji z Funduszu 

Dróg Samorządowych. Jest tam zapis, że w przypadku kar umownych połowę tych kar trzeba 

odprowadzić do funduszu. Proszę o sprawdzenie tych zapisów w umowie rozliczenia  

z funduszem. Czy zapis dotyczący kar w umowie z wykonawcą jest zgodny z zapisami 

umowy o dofinansowanie zadania z Funduszu Dróg Samorządowych. 

 

Pan Marcin Strych – dobrze, sprawdzę to. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proszę o krótką informację na piśmie w tej kwestii. 
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Pan Adam Potaczek – jeśli chodzi o opracowanie dokumentacji na ulicę Narutowicza to 

najkorzystniejsza oferta była na kwotę 70.700,40 zł. Biorąc pod uwagę inne oferty jest to cena 

rażąco niska. Czy wykonawca uzupełnił ofertę? 

 

Pan Marcin Strych – wystąpiliśmy do wykonawcy o dokumenty, żeby wykazali się 

doświadczeniem i jednocześnie wytłumaczyli się z tej ceny. Argumenty i przytoczone dane 

liczbowe zostały przedstawione, uznajemy je za wiarygodne i myślę, że dojdzie do podpisania 

z tą firmą umowy.  

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – od żeberka w lewo do skrzyżowania z drogą Stawki – 

Ostrowąs jest świeżo położony asfalt i zaczyna lekko falować, jakby się robiły koleiny.  

Ta nawierzchnia różni się od nawierzchni na odcinku od skrzyżowania w kierunku Nieszawy. 

 

Pan Marcin Strych – na tych dwóch odcinkach byli różni wykonawcy. Nie mam żadnych 

zgłoszeń, nie zauważyłem nieprawidłowości na wskazanym przez panią odcinku drogi. 

Sprawdzę to. Jeżeli potwierdzi się to to wezwiemy wykonawcę do naprawy w ramach 

gwarancji.  

 

 

Pani Dorota Sobierajska – ulica Graniczna w Aleksandrowie Kujawskim, nie ma tam 

możliwości przejścia chodnikiem, idąc od strony ulicy Strażackiej w kierunku cmentarza  

po prawej stronie, jest tam tak zarośnięte, że gałęzie drzew prawie na połowę jezdni wystają. 

Nie ma możliwości przejścia tym chodnikiem. 

 

Pan Adam Potaczek – to zadanie miasta, ten pas jest miasta. Dzisiaj będę rozmawiał w tej 

sprawie. 

 

Pan Marcin Strych – zgłosimy to. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – na jakim etapie jest zakup wykaszarki? 

 

Pan Marcin Strych – jest wystosowane zapytanie ofertowe i do 4 sierpnia przewidujemy 

wyłonienie wykonawcy. Mamy nadzieję, że jak najszybciej zakupimy ten sprzęt i wtedy część 

tych problemów zniknie, a nasz czas reakcji też będzie szybszy, bo będzie to kolejne 

urządzenie do koszenia. Ten rok jest wyjątkowy pod względem intensywnych opadów  

i ciepła, co powoduje intensywny wzrost roślin. Gdzie wykosimy, szczególnie  

na skrzyżowaniach, musimy zaraz wracać, bo ponownie są zarośnięte. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – chciałam zapytać się o kolejną naszą inwestycję tegoroczną tj. 

drogę Turzno – Seroczki, jak tam sytuacja wygląda. 
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Pan Marcin Strych – termin wykonania jest do końca października. Wykonawcą jest firma  

z Rogowa pod Toruniem. Firma zgodnie z ustaleniami rozpoczęła prace, deklarowała, że 

wejdzie na plac budowy od 1 lipca i tak też się stało. Postęp prac jest bardzo duży. Jest sprzęt, 

są tam ludzie, jest prawidłowo oznakowane. Na razie nie mamy żadnych problemów, ani 

zgłaszanych przez mieszkańców, ani przez wykonawcę.   

 

 

Pan Adam Potaczek – przy drodze Straszewo – Koneck pomiędzy jezdnią a ścieżką będzie 

pas zieleni, na razie teren jest nieuporządkowany. 

 

Pan Marcin Strych – tak, będzie tam pas zieleni, teren będzie uprzątnięty. Dopilnujemy tego, 

nie odbierzemy robót jeżeli droga będzie nieuprzątnięta i nieskończona. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są jeszcze pytania do pana Dyrektora? Nie widzę. Dziękuję 

panu Dyrektorowi za informacje. 

 

 

Ad 5.3. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2020 r. 

oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym  

o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia informacji  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. a) Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I półrocze 2020 r. oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

Proszę o przedstawienie tematu przez panią Skarbnik. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Zarząd Powiatu zgodnie z art. 266 ustawy o finansach 

publicznych do 31 sierpnia, teraz ten termin przedłużony jest o 60 dni, sporządza informację  

o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze oraz informację o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć i przedkłada 

Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Taka informacja za I półrocze 2020 r. 

została przygotowana, łącznie z informacją z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

Budżet powiatu ulegał wielokrotnie zmianie. Przy planowanym deficycie w wysokości 

3.800.000 zł, ostatecznie po zmianach zaplanowany został w wysokości 2.920.034,32 zł.  

Na pierwsze półrocze jest nadwyżka budżetu w wysokości 5.122.399,18 zł. Jest to nadwyżka 
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tzw. papierowa. Wynika ona z tego, że inwestycje będą finansowane w drugim półroczu.  

W pierwszym półroczu wpływa subwencja oświatowa z wyprzedzeniem na miesiąc lipiec, 

wpływa dotacja na funkcjonowanie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w czerwcu na lipiec. Tak jak mówiłam główne wydatki inwestycyjne przewidziane są  

w drugim półroczu.  

Jeżeli chodzi o stan zadłużenia powiatu to na pierwsze półrocze do spłaty pozostało  

8.215.000 zł. Są to wszystkie kredyty, które były zaciągane w związku z deficytem 

spowodowanym nakładami na szpital powiatowy. W pierwszym półroczu zgodnie z planem 

zostały spłacone raty kredytowe w wysokości 555.044 zł oraz odsetki od tych kredytów  

w wysokości 136.716,92 zł. Pod koniec czerwca otrzymaliśmy informację o umorzeniu 

pozostałej do spłaty części z Funduszu Ochrony Środowiska w wysokości 72.000 zł. 

Harmonogram spłaty jest zamieszczony w informacji.  

Wykonanie tego budżetu jest specyficzne ze względu na sytuację, która jest nietypowa 

związana z COVID-19. Na ten cel z budżetu wydatkowana została kwota ok. 130.000 zł.  

W pierwszym półroczu dokonano również korekty przewidywanych do uzyskania wpływów  

z podatku, na sesji była podjęta decyzja o zdjęciu do wysokości 200.000 zł tych wpływów.  

Na bieżąco jest analizowany ten dochód. Jest to jeden z podstawowych naszych dochodów. 

Jakie będzie jego wykonanie do końca roku trudno jest przewidzieć. Dlatego przy 

wykonywaniu budżetu zalecana jest dość duża ostrożność i bieżące monitorowanie. Na dzień 

dzisiejszy wszystkie źródła zaplanowane przebiegają w sposób zgodny z pozycjami ujętymi 

w budżecie. Niewielkie odchylenie jest na sprzedaży produktów w Zespole Szkół Nr 1. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę  

w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I półrocze 2020 r. oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć i przekazać ją Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół  

we Włocławku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2020 r. oraz informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć i postanowił 

przekazać ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Bydgoszczy Zespół we Włocławku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. b) Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przedstawienia informacji z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przedstawienia 

informacji z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 

roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku  

i przekazać ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Bydgoszczy Zespół we Włocławku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  podjął uchwałę w sprawie przedstawienia informacji z wykonania planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i postanowił przekazać ją Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół  

we Włocławku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2020 r. oraz informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 29 lipca 2020 r. 

znak: PS.8023.8.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedstawienia 

informacji z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 

roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie rezygnacji dwóch radców prawnych  

z świadczenia nieodpłatnej pomocy prawnej i zawarcia nowej umowy z adwokatem 

uzgodnionym z  Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu  – projekt umowy  

na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej i porad obywatelskich w ramach 

„Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego” w 2020 roku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu  

w sprawie rezygnacji dwóch radców prawnych z świadczenia nieodpłatnej pomocy prawnej  

i zawarcia nowej umowy z adwokatem uzgodnionym z  Okręgową Izbą Radców Prawnych  

w Toruniu  – projekt umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej i porad 

obywatelskich w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego” 

w 2020 roku. 

Proszę o przedstawienie tematu panią Sekretarz. 
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Pani Krystyna Pieniążęk – Bołotowicz – pani Aleksandra Lubowicka w ślad za ustną 

deklaracją przysłała rozwiązanie umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej  

z dniem 27 lipca 2020 r. Ta umowa była zawarta od 25 czerwca 2020 r. 27 lipca to był ostatni 

dzień pracy pani Lubowickiej w punkcie nieodpłatnej pomocy prawnej. Z kolejną osobą 

wskazaną nie zawarł Zarząd Powiatu umowy ponieważ osoba ta zrezygnowała z świadczenia 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

Proponuję zawarcie umowy z panią Adrianną Gołotą - Wojciechowską na świadczenie 

nieodpłatnej pomocy prawnej od 1 sierpnia 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję rozwiązać z dniem 

27 lipca 2020 r.  umowę zawartą dnia 25 czerwca 2020 r. z radcą prawnym panią Aleksandrą 

Lubowicką na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej i porad obywatelskich w ramach 

„Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego” w 2020 roku na mocy 

porozumienia stron. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił rozwiązać z dniem 27 lipca 2020 r.  umowę zawartą dnia  

25 czerwca 2020 r. z radcą prawnym panią Aleksandrą Lubowicką na świadczenie 

nieodpłatnej pomocy prawnej i porad obywatelskich w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej Powiatu Aleksandrowskiego” w 2020 roku na mocy porozumienia stron. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zawrzeć umowę z adwokatem panią Adrianną 

Gołotą – Wojciechowską  na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej i porad 

obywatelskich w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego”   

od 1 sierpnia 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z adwokatem panią Adrianną Gołotą – 

Wojciechowską  na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej i porad obywatelskich  

w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego”  od 1 sierpnia 

2020 r. do 31 grudnia 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pisma Sekretarza Powiatu: z dnia 21 lipca znak: SK.0022.15.2020 w sprawie rezygnacji 

dwóch radców prawnych z świadczenia nieodpłatnej pomocy prawnej i zawarcia nowej 

umowy z adwokatem uzgodnionym z  Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu  – 

projekt umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej i porad obywatelskich  
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w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej Powiatu Aleksandrowskiego” w 2020 roku, 

oraz z dnia 28 lipca 2020 r. znak: SK.0022.16.2020 w sprawie rozwiązania umowy z radcą 

prawnym na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej, stanowią załącznik do protokołu 

 

 

Ad 5.5. Informacja o wyniku odbytego w dniu 23 lipca 2020 r. przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż działki położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Wyspiańskiego oznaczonej nr 14/28 mapa 18 o powierzchni 0,3000 ha wraz  

z udziałem w drodze wewnętrznej oznaczonej nr 14/25 mapa 18. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Informacja o wyniku odbytego  

w dniu 23 lipca 2020 r. przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż działki położonej  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego oznaczonej nr 14/28 mapa 18  

o powierzchni 0,3000 ha wraz z udziałem w drodze wewnętrznej oznaczonej nr 14/25  

mapa 18. 

Cena wywoławcza wynosił 200.000 zł. Liczba osób dopuszczonych do przetargu jedna. 

Najwyższa cena osiągnięta w przetargu to 202.000 zł plus Vat. Nabywcą nieruchomości jest 

Osiedle Stara Cegielnia Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zatwierdzić wynik odbytego w dniu 23 lipca  

2020 r. przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż działki położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego oznaczonej nr 14/28 mapa 18 o powierzchni 0,3000 ha 

wraz z udziałem w drodze wewnętrznej oznaczonej nr 14/25 mapa 18 i podać do publicznej 

wiadomości informację o wynikach przetargu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził wynik odbytego w dniu 23 lipca 2020 r. przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż działki położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego oznaczonej nr 14/28 mapa 18 o powierzchni 0,3000 ha wraz z udziałem  

w drodze wewnętrznej oznaczonej nr 14/25 mapa 18 i postanowił podać do publicznej 

wiadomości informację o wynikach przetargu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 24 lipca  

2020 r. znak: GN.Gg.680.50.2020 wraz z informacją o wyniku odbytego w dniu 23 lipca  

2020 r. przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż działki położonej w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego oznaczonej nr 14/28 mapa 18 o powierzchni 0,3000 ha 

wraz z udziałem w drodze wewnętrznej oznaczonej nr 14/25 mapa 18, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.6. Pismo Aleksandrowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

działającego w imieniu „Wspólnoty Mieszkaniowej Wyspiańskiego 7” dotyczące 

ponownego rozpatrzenia sprzedaży działki nr 14/37 mapa 18 w celu polepszenia 

zagospodarowania nieruchomości przyległej tj. działki nr 14/3 mapa 18, stanowiącej 

własność Wspólnoty – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Aleksandrowskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. działającego w imieniu „Wspólnoty 

Mieszkaniowej Wyspiańskiego 7” dotyczące ponownego rozpatrzenia sprzedaży działki  

nr 14/37 mapa 18 w celu polepszenia zagospodarowania nieruchomości przyległej tj. działki 

nr 14/3 mapa 18, stanowiącej własność Wspólnoty. 

Wspólnota Mieszkaniowa Wyspiańskiego 7 wyraziła wcześniej chęć nabycia przedmiotowej 

działki na polepszenie zagospodarowania swojej nieruchomości. Wystosowała do nas pismo  

o udzielenie bonifikaty. Przedstawiliśmy Radzie Powiatu projekt uchwały o udzielenie 

bonifikaty. Rada Powiatu wyraziła zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 10% ceny 

sprzedaży. Natomiast  Wspólnota Mieszkaniowa Wyspiańskiego 7 wystąpiła teraz z pismem, 

żeby sprzedać im tę nieruchomość za symboliczną złotówkę.  

Otwieram dyskusję. 

 

Pan Adam Potaczek – zwróciłem uwagę na jeden aspekt tego pisma. W piśmie Wspólnota 

informuje, że wskutek prowadzonych robót ziemnych przy budowie nowej kanalizacji 

miejskiej w ulicy Wyspiańskiego, które były prowadzone w 2019 roku wystąpiły osunięcia 

gruntu, które doprowadziły do pęknięć fundamentów i ścian budynku przy ul. Wyspiańskiego 

7. Niestety usunięcie tych uszkodzeń wiąże się z kolejnymi robotami, wzmocnieniem 

fundamentów, naprawą pękniętych ścian, na które Wspólnota będzie musiała przeznaczyć 

znaczne środki finansowe ze swojego funduszu remontowego. Skoro Wspólnota ma pewność, 

że pęknięcia nastąpiły na skutek tych działań budowlanych to mają prawo domagać się  

od wykonawcy, czy od inwestora odszkodowania. Nie może być tak, że my żeby 

zrekompensować poniesione koszty rezygnujemy z pewnych dochodów. Jestem przeciwny 

sprzedaży przedmiotowej nieruchomości za symboliczną złotówkę.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wykładnia pana Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska jest wystarczająca. Zarząd Powiatu nie ma prawnej możliwości 

sprzedaży działki za symboliczną złotówkę, o co wnioskuje Wspólnota.   

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są pytania, uwagi? Nie ma. Po zapoznaniu się w pismem 

Aleksandrowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. działającego  

w imieniu „Wspólnoty Mieszkaniowej Wyspiańskiego 7” dotyczącym ponownego 

rozpatrzenia sprzedaży działki nr 14/37 mapa 18 w celu polepszenia zagospodarowania 

nieruchomości przyległej tj. działki nr 14/3 mapa 18, stanowiącej własność Wspólnoty. 

proponuję poinformować Wspólnotę, że w obecnym stanie prawnym można dokonać 

sprzedaży działki nr 14/38 mapa 18 w drodze bezprzetargowej z bonifikatą określoną przez 

Radę Powiatu Aleksandrowskiego, natomiast nie ma prawnej możliwości sprzedaży tej 

działki za symboliczną złotówkę, o co wnioskuje Wspólnota. Jednocześnie proponuję nie 
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występować do Rady Powiatu o zmianę wysokości przedmiotowej bonifikaty. Jeśli 

Wspólnota będzie zainteresowana nabyciem tej działki za cenę przedstawioną przez Zarząd 

uczyni to, a jeśli nie to nie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się w pismem Aleksandrowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. działającego w imieniu „Wspólnoty Mieszkaniowej Wyspiańskiego 7” 

dotyczące ponownego rozpatrzenia sprzedaży działki nr 14/37 mapa 18 w celu polepszenia 

zagospodarowania nieruchomości przyległej tj. działki nr 14/3 mapa 18, stanowiącej 

własność Wspólnoty i postanowił poinformować Wspólnotę, że w obecnym stanie prawnym 

można dokonać sprzedaży działki nr 14/38 mapa 18 w drodze bezprzetargowej z bonifikatą 

określoną przez Radę Powiatu Aleksandrowskiego, natomiast nie ma prawnej możliwości 

sprzedaży tej działki za symboliczną złotówkę, o co wnioskuje Wspólnota. Jednocześnie 

Zarząd Powiatu, postanowił nie występować do Rady Powiatu o zmianę wysokości 

przedmiotowej bonifikaty. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 lipca  

2020 r. znak: GN.Gg.680.51.2020 wraz z pismem Aleksandrowskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. działającego w imieniu „Wspólnoty Mieszkaniowej 

Wyspiańskiego 7” z dnia 23 lipca 2020 r. dotyczące ponownego rozpatrzenia sprzedaży 

działki nr 14/37 mapa 18 w celu polepszenia zagospodarowania nieruchomości przyległej tj. 

działki nr 14/3 mapa 18, stanowiącej własność Wspólnoty, stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków 

garażowych oraz działek niezabudowanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

W zasobie nieruchomości stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego znajduje się 

25 budynków garażowych oraz 2 działki niezabudowane wraz z udziałem w drodze 

wewnętrznej, położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego. W związku  

z wykonaniem operatu szacunkowego, zgodnie z procedurą Naczelnik Wydziału Geodezji 

przedkłada projekt uchwały w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego  

na sprzedaż przedmiotowych nieruchomości wraz z regulaminem przetargu. Wykaz 

nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży został wywieszony na tablicy ogłoszeń 
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Starostwa Powiatowego na okres 21 dni oraz ogłoszony na stronie internetowej. W załączniku 

do projektu uchwały jest wykaz sprzedawanych nieruchomości z podaniem m.in.  

powierzchni i wartości rynkowej.  

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – proponuję, tak jak przy ogłoszeniu poprzedniego przetargu, ustawić 

baner „działki na sprzedaż”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego 

na sprzedaż budynków garażowych oraz działek niezabudowanych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zgodnie z wnioskiem pana Wicestarosty, proponuję polecić 

Naczelnikowi Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska ustawienie w okolicach 

położenia działek przeznaczonych do sprzedaży  banera z informacją o przetargu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaleca Naczelnikowi Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

ustawienie w okolicach położenia działek przeznaczonych do sprzedaży  banera z informacją 

o przetargu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 lipca  

2020 r. znak: GN.Gg.6840.13.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż budynków garażowych oraz 

działek niezabudowanych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu 
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Ad 5.8. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Ubezpieczenie majątku  

i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami 

organizacyjnymi”, ustalona wartość zamówienia, projekt uchwały w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego i powołania komisji przetargowej, projekt specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy z wykonawcą – zajęcie 

stanowiska.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Naczelnika Wydziału 

Organizacji, Kadr i Nadzoru o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na „Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz  

z jednostkami organizacyjnymi”, ustalona wartość zamówienia, projekt uchwały w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego i powołania komisji przetargowej, projekt specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy z wykonawcą.  

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – zachodzi potrzeba ponownie ubezpieczyć majątek 

Starostwa Powiatowego łącznie z jednostkami organizacyjnymi. Jest propozycja, żeby 

ubezpieczyć na dwa kolejne lata kalendarzowe tj. od 1 września 2020 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

Były dyskusje czy nie wyłączyć SP ZL-O w Raciążku z tego ubezpieczenia ponieważ ma 

dużą szkodowość. Sytuacja jest tam specyficzna. Po szczegółowych analizach doszliśmy do 

wniosku, że należy tę jednostkę również włączyć w postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego.  Proponuję wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego. 

Analizując szkodowość i kwoty wkładane w ubezpieczenia należy stwierdzić, że dobrze że 

jednostki były ubezpieczone, w razie wystąpienia szkód odszkodowania były wypłacane. 

Proponuję zatwierdzić skład komisji przetargowej tj. Krystyna Pieniążek – Bołotowicz, 

Karolina Wojtylewska i Mirosława Sobczak.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – wartość zamówienia brutto 324.000 zł. Okres ubezpieczenia  

od 1 września 2020 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

 

Pan Adam Potaczek – gdyby zrobić symulację ubezpieczenia mienia wraz z SP ZL-O  

w Raciążku i z wyłączeniem zakładu. Chodzi mi o to, żeby zakład partycypował w kosztach. 

 

Pani Dorota Sobierajska – umowy zawierane są indywidualnie przez poszczególne 

jednostki. Polisy również są wystawiane na każdą jednostkę.  

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – każda jednostka i tak będzie obciążona. 

 

Pani Dorota Sobierajska – sugerowałam, że być może oferta tańsza byłaby bez SP ZL-O  

w Raciążku, bo odpowiedzialność cywilna jest większa, ale wydział dokonywał analizy, 

rozmawiał z brokerem i uznał, żeby zakład włączyć do postępowania.  
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Pan Adam Potaczek – co to jest inny interes powiatu? 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – czasami można niektórych źródeł 

niebezpieczeństw nie zauważyć, coś co nie jest planowane, nieprzewidywalne również może 

się zdarzyć. Wtedy można te nieprzewidywalne zdarzenia pod to podciągnąć. 

 

Pan Adam Potaczek – jest chyba lista potencjalnych zdarzeń? 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – jest taka lista, jest duża, wiele czynności, które 

mogą zaistnieć w trakcie, ale zawsze coś nowego może się zdarzyć. Po to, żeby do końca 

zabezpieczyć interesy Starostwa Powiatowego i wszystkich jednostek organizacyjnych. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego „Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu 

Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”, powołania komisji przetargowej 

oraz przyjęcia regulaminu pracy komisji przetargowej. Proponuję powołać komisję 

przetargową w składzie: Krystyna Pieniążek – Bołotowicz  przewodnicząca komisji, 

Mirosława Sobczak sekretarz komisji, Karolina Wojtylewska członek komisji.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego „Ubezpieczenie majątku i innych interesów 

Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”, powołania komisji 

przetargowej oraz przyjęcia regulaminu pracy komisji przetargowej. Zarząd Powiatu, 

powołał komisję przetargową w składzie: Krystyna Pieniążek – Bołotowicz  przewodnicząca 

komisji, Mirosława Sobczak sekretarz komisji, Karolina Wojtylewska członek komisji.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zatwierdzić ustaloną wartość zamówienia, projekt 

specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził ustaloną wartość zamówienia, projekt specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia z załącznikami oraz wzór umowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 lipca 2020 r. znak: Rz.272.1.3.2020 

wraz z wnioskiem Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 27 lipca 2020 r.  

o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Ubezpieczenie majątku  

i innych interesów Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”, 

ustalona wartość zamówienia, projekt uchwały w sprawie wszczęcia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego i powołania 

komisji przetargowej, projekt specyfikacji istotnych warunków zamówienia z załącznikami 

oraz wzór umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Ad 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

udziału reprezentacji Powiatu Aleksandrowskiego w Dożynkach Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego i Diecezji Pelplińskiej w dniu 30 sierpnia 2020 r.  – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie udziału reprezentacji Powiatu 

Aleksandrowskiego w Dożynkach Województwa Kujawsko – Pomorskiego i Diecezji 

Pelplińskiej w dniu 30 sierpnia 2020 r. . 

W dniu 30 sierpnia 2020 r. w Tucholi odbędą się Dożynki Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego i Diecezji Pelplińskiej. Pismem z dnia 28 lipca 2020 r. Wicemarszałek 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego zaprosił reprezentację Powiatu Aleksandrowskiego 

do udziału w dożynkach i konkursie na najciekawsze stoisko. W tym roku, ze względu na 

COVID-19 zostaną przygotowane przez Urząd Marszałkowski stoiska powiatów tj. namioty  

o powierzchni 25 m2. Powiaty będą odpowiedzialne za przygotowanie wnętrza tego namiotu. 

Musimy podjąć decyzję czy chcemy wziąć udział w tych dożynkach, termin potwierdzenia 

uczestnictwa został wyznaczony do 3 sierpnia 2020 r. Po podjęciu przez Zarząd decyzji będą 

oszacowane koszty organizacji stoiska, wystroju wieńca dożynkowego, transportu oraz 

związane z promocją powiatu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy mamy zaplanowane środki w budżecie na to zadanie? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie. Mieliśmy w tym roku organizować dożynki gminno – 

powiatowe, ale żadna gmina w naszym powiecie nie zdecydowała się zorganizować dożynek.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – dobrze gdybyśmy się zaprezentowali podczas tych dożynek, 

ale jest tak odległy termin, że nie wiadomo czy odgórnie nie zostanie wprowadzony zakaz 

organizacji takich imprez, przy narastającej liczbie zakażeń. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie ma. Ze względu  

na szczególną sytuacją  związaną ze stanem epidemii, proponuję nie wyrażać zgody  

na uczestnictwo delegacji Powiatu Aleksandrowskiego w konkursie stoisk i wieńców 

dożynkowych organizowanym w ramach Dożynek Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

i Diecezji Pelplińskiej w dniu 30 sierpnia 2020 r.   
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  ze względu na szczególną sytuacją  związaną ze stanem epidemii, 

nie wyraził zgody na uczestnictwo delegacji Powiatu Aleksandrowskiego w konkursie stoisk i 

wieńców dożynkowych organizowanym w ramach Dożynek Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego i Diecezji Pelplińskiej w dniu 30 sierpnia 2020 r.   

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 28 lipca 2020 r. 

znak: PS.0532.14.2020 w sprawie udziału reprezentacji Powiatu Aleksandrowskiego  

w Dożynkach Województwa Kujawsko – Pomorskiego i Diecezji Pelplińskiej w dniu  

30 sierpnia 2020 r., stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Ad 5.10. Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie  

ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego w ramach Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze B dot. projektu pn. 

„Podnośnik platformowy w budynku użyteczności publicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt umowy z Gminą 

Miejską Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę 

samorządu terytorialnego w ramach Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

projektu w obszarze B dot. projektu pn. „Podnośnik platformowy w budynku użyteczności 

publicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć umowę z Gminą Miejską Aleksandrów 

Kujawski o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego  

w ramach Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze B  

dot. projektu pn. „Podnośnik platformowy w budynku użyteczności publicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski  

o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu terytorialnego w ramach 

Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze B dot. projektu 

pn. „Podnośnik platformowy w budynku użyteczności publicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 28 lipca 2020 r. znak: RS.60.4.10.2020 wraz z projektem umowy z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu 

terytorialnego w ramach Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu  

w obszarze B dot. projektu pn. „Podnośnik platformowy w budynku użyteczności publicznej 

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu. Kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu, na wniosek pana 

Wicestarosty, zwołuję na piątek na godzinę 13:00. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:25. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


